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Резюме 

 

Оптимизация управленческой деятельности предприятия АВДАРМА  

Ключевые слова: менеджмент, ресторан, заведение общественного питания, ребрендинг 

заведения, кадровой менеджмент, продукты питания 

В процессе изучения и сбора информации с многочисленных источников, в ходе работы 

были выявлены и аргументированы основные аспекты, необходимые для качественного 

ресторанного менеджмента. Задачей данной работы является создание гида для любого 

начинающего менеджера, который позволит ему ознакомится со всеми базовыми принципами 

профессии. В работе затронуты и приведены все необходимые методы для создания 

благоприятной и постоянной среды развития каждого члена персонала. Описаны прямые 

способы влияния роли менеджера на создание крепкого конкурентного преимущества. 

Выявлены оптимальные маркетинговые стратегии и их адаптация под любую современную 

социальную сеть. Перечислены все базовые правила личной гигиены персонала, а также 

основные методы правильного хранения продуктов, их разморозки и приготовления. Целью  

данной работы является выявление сильных и слабых сторон предприятия на примере 

ресторана «Авдарма» для дальнейшего структурирования действий, необходимых для 

качественного ребрендинга и мониторинга всех внутренних процессов ресторанного бизнеса. 



Summary 

 

Optimizing the management activity of the AVDARMA enterprise 

Key words: management, restaurant, catering establishment, rebranding of the establishment, 

personnel management, food products 

In the process of studying and collecting information from mass sources, in the course of the 

work, the main aspects necessary for high-quality restaurant management were identified and 

justified. The task of this work is to create a guide for any novice manager, which, of course, will be 

of interest to all the basic principles of the profession. The paper identifies all possible methods for 

creating a permanent environment for the development of each member of the staff. Direct studies of 

a manager's career in creating a strong competitive advantage are described. Optimal marketing 

strategies and their adaptation to any modern assessment have been identified. All the basic rules for 

personal hygiene of personnel are listed, as well as the basic rules for observing the rules for storing  

food, defrosting and preparing it. The purpose of this work is to identify significant and weaknesses 

of the enterprise on the rise of the restaurant "Avdarma" for regular structuring of actions, useful for 

high-quality re-rendering and monitoring of all restaurant business processes. 



Rezumat 

 
Optimizarea activităţii de management a întreprinderii AVDARMA  

Cuvinte cheie: management, restaurant, unitate de catering, rebranding al unității, management  

personal, produse alimentare 

În procesul de studiu și culegere a informațiilor din surse de masă, în decursul lucrării, au fost 

identificate și justificate principalele aspecte necesare managementului de înaltă calitate a 

restaurantelor. Sarcina acestei lucrări este de a crea un ghid pentru orice manager începător, care,  

desigur, va fi de interes pentru toate principiile de bază ale profesiei. Lucrarea identifică toate 

metodele posibile pentru crearea unui mediu permanent de dezvoltare a fiecărui membru al 

personalului. Sunt descrise studii directe ale carierei unui manager în crearea unui avantaj competitiv 

puternic. Au fost identificate strategii de marketing optime și adaptarea lor la orice evaluare modernă. 

Sunt enumerate toate regulile de bază pentru igiena personală a personalului, precum și regulile de  

bază pentru respectarea regulilor de păstrare, decongelare și preparare a alimentelor. Scopul acestei 

lucrări este de a identifica punctele semnificative și punctele slabe ale întreprinderii în creșterea  

restaurantului „Avdarma” pentru structurarea regulată a acțiunilor, utile pentru redarea de înaltă  

calitate și monitorizarea tuturor proceselor de afaceri ale restaurantelor. 
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